
Записник са седнице Савета родитеља школе, одржане 2.3.2023. 
 
Седници присуствовало 24  родитеља од укупно 37. Седници је присуствовала и бивши члан 
Школског одбора Снежана Петрионијевић која није члан Савета родитеља 
 
Дневни ред: 
 
 

1. Усвајање записника са претходне седнице 
2. Предлог за представника родитеља за чланове Школског одбора 
3. Упознавање са полугодишњим извештајем о раду школе и директора за школску 

2022/23.годину 
4. Упознавање са извештајем о спољашњем вредновању рада школе 
5. Разно 

 
 

Радмила Бешевић је дала предлог да се дневни ред прошири са још три тачке: 
Предлагање измене Правилника 
Правилник о телефонима 
Екскурзија 
Одлучено је да се о овим тачкама разговара под тачком разно. 
 
1. Усвајање записника са претходне седнице 

 
Записник са претходног састанка Савета родитеља усвојен је једногласно. 

 
2. Предлог за представника родитеља за чланове Школског одбора 

 
Председник Савета родитеља детаљно је објаснио присутнима процедуру око избора 

чланова школског одбора из реда родитеља.  
Директорка се захвалила досадашњим члановима Школског одбора, похвалила њихов 

рад  и истакла да је сарадња била јако коректна. Нагласила је да Савет родитеља даје предлоге, 
а скупштина града их именује. 

Савет родитеља је именовао Комисију од три члана која треба да спроведе поступак 
тајног изјашњавања за избор представника из реда родитеља. Комисију чине: Ивана Савић, 
Душица Ђуран Радовановић и Владимир Лојпур. 

Предложени су следећи кандидати за чланове Школског одбора:Драгиша Пауковић, 
Ана Анић, Јефтенић Јован, Марија Микић, Снежана Петруновић и Бабић Јован. 

Предложени кандидати су се представили и након тога уследило је гласање. 
Након пребројавања гласачких листића, Комисија је констатовала следеће: 
1. Драгиша Пауковић – 20 гласова 
2. Снежана Петруновић – 15 гласова 
3. Ана Анић – 14 гласова 
4. Јефтенић јован – 11 гласова 
5. Марија Микић – 9 гласова 
6. Бабић Јован – 3 гласа 
 

 



 
3. Упознавање  са полугодишњим извештајем о раду школе и директора за 

школску 2022/23.годину 
 

Директорка је детаљно представила полугодишње извештаје о раду школе и раду 
директора. На крају првог полугодишта имали смо 964 ученика – 1014 са ИОП-има ( 24 
ученика раде по ИОП1, а 13 по ИОП2).  

Нагласила је да су наставници похађали 25 различитих семинара и остварили 1227 сати 
стручног усавршавања.  

Истакла је да је прелазак на предметну наставу био врло успешан. Успех на 
полугодишту је на нивоу прошлогодишњег, мањи је број недовољних оцена, као и број 
изостанака. У млађим разредима успех ученика је 4,80, у старијим 4,27. На нивоу школе успех 
је 4,54, што је скоро идентично као прошлогодишњи успех (4,55). 

 
На крају представљања полугодишњих извештаја, Радмила Бешевић је рекла да 

ученици понекад немају слободну салу. Директорка је одговорила да је тешко уклопити 
распоред с обзиром да имамо сада и трећи час физичког, као и студенте са учитељског 
факултета, али да су у сали увек два одељења млађих и два одељења старијих одељења. 
Лаловац је нагласио да је сваки час физичког напољу бољи од било ког часа унутра и да то 
ученицима даје једну нову димензију. 

 
 

4. Упознавање са извештајем о спољашњем вредновању рада школе  
 
 
Директорка је присутне родитеље упознала са резултатима спољашњег вредновања 

рада школе које је обављено почетком новембра. Истакла је да је јако поносна јер смо оцењени 
највишом оценом – 4! Пре овог, последње вредновање је било 2012/13.године када смо такође 
добили највишу оцену, што показује један континуитет у раду. 

Сада је овај преглед био много озбиљнији. Свих шест области је детаљно контролисано 
и високо су процењени. Разговарали су са родитељима, ученицима (који су изабрани методом 
случајног узорка) и наставницима. Пратили су све извештаје тимова, записнике, планове, 
електронски дневник. Просветни саветници су били презадовољни. Најбоље су оцењена 
постигнућа ученика, али то је у директној вези са огромном подршком ученицима. 

Директорка је закључила да ћемо се сви заједно трудити да задржимо квалитет, а онде 
где постоји простор још ћемо радити. 

 
 

5. Разно 
 

Покренула се дискусија о забрани доношења мобилних телефона у школу. Група 
родитеља покренула је иницијативу да се деци забрани доношење мобилних телефона, истичу 
све предности таквог приступа и позивају се на школе које су то већ учиниле. Поједини 
родитељи су негодовали јер желе да увек имају могућност да контактирају своје дете. 
Директорка је сугерисала представницима да испитају каква је ситуација у  њиховом одељењу, 
па да на следећем састанку Савета родитеља кренемо са конкретним предлогом. 

 



Што се тиче Јавне набавке за екскурзије, директорка је саопштила да нових момената 
нема. Наставници су изричити да неће да приме новац“на руке“.  Распитује се и даље тражи 
начин који би био законски покривен.  

 
 У прилогу: 
Записник комисије Савета родитеља за утврђивање предлога представника 

родитеља/других законских заступника ученика у Школски одбор са седнице Савета родитеља 
одржане дана 2.3.2023. 
 

 
 
 
 Записничар      Председник Савета родитеља 

Радмила Кастратовић     Далибор Лаловац 
Јелица Марковић 
 

 
  
 


